
 

 

Referat skolebestyrelsesmøde  

Onsdag d. 7. februar 2024 kl. 17.00 – 19.00 

Deltagere: Mariette Jørgensen (MJ), Tina Hahn (TH), Sarah Callesen (SC), Jonas Lund Asmussen (JA), Annika Cording (ACO), Anette Helms (AH), Ida 

Henningsen (IH), Alison Christensen (AC) Frank Bolding (FB), Hanne Petersen (HP), Søren Buchholdt (SB)  

  

Afbud: Mariette og elevrådet 

Ordstyrer: ACO 

Referent: HP 

 

 

Referat  

1. Godkendelse af dagsorden og referat 1. Godkendt 

2. Skolens hverdag – (17.00-17.25) 
 

 Elevråd – deltager ikke pga. afbud 

 SFO 

 Medarbejderrepræsentanter ved 
AC og FB 

 Kontoret ved HP og SB  
- orientering om princip for 

kostpolitik 
- orientering om høring vedr. 

revidering af 
styrelsesvedtægten for 
folkeskoler 

- indskrivning kommende 0. kl. 
- orientering om 

brugertilfredshedsundersøgel
se for skole og sfo 
 

 Nyt fra formanden  
- orientering om dialogforum 

for folkeskoler d. 4. april kl. 
19.00 

2. Skolens hverdag 

Elevråd: 

Alison refererede fra elevrådet: 

 Elevrådet har fokus på omgangstonen på 

skolen. De oplever at eleverne bander 

meget og at sproget er blevet mere hårdt. 

Elevrådet kommer rundt i klasserne og 

snakker med eleverne om, at de skal øve 

sig i f.eks. at sige: for Søren…….eller for 

…når de bliver sure, irriteret o.s.v.  

F - ordet er ikke acceptabelt. Elevrådet 

orienterer forældrene. 

SFO: 

 Der har været Maskefest for 0. og 1.kl. 

hvilket forløb rigtig fint. 

Medarbejderrep: 

 Intet nyt 



 

 

- skolebestyrelsens 
årsberetning 
 

Kontoret: 

Søren orienterede: 

 medarbejderne har drøftet princippet for 

kostpolitik og bakker op omkring 

princippet 

 omkring høring vedr. revidering af 

styrelsesvedtægten for folkeskoler 

 omkring indskrivning af kommende 0. kl.`s 

elever. Der forventes 24 evt. 25 elever.  

 omkring brugertilfredshedsundersøgelsen 

som er foretaget i 2023. Skolen placerede 

sig på en 3. plads og SFO`en på en 6. plads. 

Nyt fra formanden: 

Fælles dialogforum for folkeskolerne er et 

forum der skal drøfte spørgsmål 

vedrørende hele skolevæsnets vilkår og 

udvikling samt sikre skolernes dialog med 

Børne- og Uddannelsesudvalget ift. f.eks. 

budgetter og de pædagogiske 

konsekvenser heraf, skolepolitik, 

skoleudvikling, særlige indsatsområder for 

folkeskolerne, videns- og 

erfaringsopsamling fra skolebestyrelser. 

Er der punkter I ønsker behandlet på 

mødet, kan skolebestyrelserne indsende 

forslag til dagsordenpunkter samlet, senest 

den 28. februar 2024 

Til dialogforrummet d. 4. april deltager 

Sarah, Søren og Alison eller Frank. 

 

 Skolebestyrelsens årsberetning 

-  Anette og Ida udarbejder et udkast til 

årsberetningen for 2023. Inspiration kan 

hentes fra tidligere årsberetningen, som 

ligger på hjemmesiden.  



 

 

3. Evaluering af aktiviteter (17.25-17.35) 
 

 Luciaoptog onsdag d. 13.12 kl. 

8.10 

 Julehygge i Bolderslev 

Fritidscenter d. 10.12 

 Juleafslutning onsdag d. 20.12 kl. 

7.55-12.00 

 

3. Evaluering af aktiviteter 

 Luciaoptog. Et meget hyggeligt arrangement som 

skaber en rigtig god stemning på skolen og stor 

opbakning fra forældrene 

 Julehygge i Fritidscenteret hvor skolen stod for en 

kreativ aktivitet, forløb rigtig fint. Standen var godt 

besøgt og børnene hyggede sig med at lave en 

Rudolf. Til kommende arrangement påtænkes også 

en kreativ aktivitet 

 Juleafslutningen er en rigtig dejlig tradition og det 

var en rigtig god dag. 

4. Kommende aktiviteter (17.35-17.40) 
 

Orientering om: 
 

 Fastelavnsfest fredag d. 9.2 kl. 

7.55-9.40 

 Sprogdag fredag d. 9.2 kl. 10.10-

13.00 (13.55) 

 Elevevalueringsdage d. 20.+21.3 

kl. 7.55-13.00 (13.55) 

 Skolernes sangdag d. 22.3 

 5. kl. lejrskole i Odense d. 2.-5.4 

 

4. Kommende aktiviteter 

Søren orienterede omkring kommende aktiviteter 

5. Regnskab 2023 – bilag 1 (17.40-17.45)  
 

 Orientering om regnskab 2023 
 

5. Regnskab 

Søren orienterede omkring regnskabet 2023, som sluttede 

med et mindreforbrug/overskud på ca. 135.000,-.  

Søren orienterede om, at skolens økonomi bliver udfordret 

de kommende år, hvis der ikke foretages en tilpasning. 

Dette betyder desværre, at skolen er nødsaget til, at lave 

en personalereduktion fra kommende skoleår, med en 

fuldtids lærerstilling.   



 

 

Der har været afholdt Personalemøde m/MED status, hvor 

proceduren for personalereduktionen er blevet drøftet og 

godkendt. 

6. Princip for IT & digitalisering på 
Bolderslev Skole – bilag 2 (17.45-18.05) 

 

 Drøftelse af udkast til Princip til IT 
& digitalisering på Bolderslev 
Skole  
 

6. Princip for It & digitalisering 

Det udarbejdede udkast blev gennemgået og drøftet. Der 

kom nye perspektiver og input. På denne baggrund 

udarbejder Sarah et nyt udkast.  

Tages op på kommende skolebestyrelsesmøde. 

7. Skolebestyrelsesvalg 2024 – bilag 3 
(18.05-18.30) 

 
Baggrund: I foråret efter 

kommunalvalg afvikles der 

ordinært skolebestyrelsesvalg. To 

år senere afvikles der forskudt 

skolebestyrelsesvalg.  

 

 Drøftelse af forslag til procedure 
for skolebestyrelsesvalg 2024 

 Drøftelse af nuværende 
skolebestyrelsesmedlemmers 
ønsker til eventuel genopstilling 

 Nedsættelse af valgbestyrelse 
 

7. Skolebestyrelsesvalg 

Søren redegjorde for kommende skolebestyrelsesvalg og 

gennemgik proceduren. 

Skolebestyrelsen tilsluttede sig proceduren. 

Ud af de 6 tilstedeværende forældrerepræsentanter, 

tilkendegav 2 evt. 3, at de ønsker at genopstille. 

Valgbestyrelse består af: Annika og Søren.  

 

8. Ansøgning om afkortning af 
undervisningstiden – bilag 4 (18.30-
18.45) 

 

 Drøftelse og beslutning vedr. fortsat 
afkortning af undervisningstiden for 
mellemtrinnet i skoleåret 24-25 jf. 
folkeskolelovens § 16 d 
 

 Drøftelse af muligheder og 
konsekvenser for afkortning af 

undervisningstiden ved 

konvertering af UUV til færre 

8. Ansøgning om afkortning af undervisningstiden 

På baggrund af Sørens redegørelse for muligheden for af 

afkorte undervisningstiden, drøftede Skolebestyrelsen 

dette og besluttede at imødekomme en fortsat afkortning 

af undervisningstiden på mellemtrinnet. Skolebestyrelsen 

tilkendegav opbakning til en evt. kommende ansøgning om 

afkortning af undervisningstiden for indskolingen og 

yderligere  afkortning for mellemtrinnet såfremt dette 

bliver muligt.  



 

 

elever pr. lærer i klasse-

/holdundervisningen jf. § 16 e 
 

9. Skoleudviklingssamtale 2024 – bilag 5 
(18.45-18.55) 
 

 Orientering om 
skoleudviklingssamtalen d. 
25.1.2024 
 

9.  Skoleudviklingssamtale 

 Søren orienterede og gennemgik ledelsen 

skoleudviklingssamtale med 

Skoledirektøren og Skolechefen. Lægges på 

skolens hjemmeside 

 Til næste skoleudviklingssamtale inviteres 

skolebestyrelsesformanden med 

10. Evt. (18.55-19.00) 
 

 Næste skolebestyrelsesmøde 
tirsdag d. 9. april kl. 17.00-19.00  
 

10. Evt. 

Næste skolebestyrelsesmøde tirsdag d. 9. april  

Pkt.: 

 It & digitalisering 

 Skolebestyrelsens årsberetning 

 

 

 


